
Höllvikens Vägförening Nr 1 

Protokoll Ordinarie Föreningsstämma 2019-06-25 

Närvarande 32 personer varav 25 röstberättigade. Från tekniska 

nämnden/Räddningstjänsten i Vellinge Kommun hade Martin von Gertten bjudits in. 

1. Vägföreningens ordförande Börje Svensson hälsade alla närvarande välkomna  

 och förklarade mötet öppnat. 

2. Till mötesordförande valdes Börje Svensson. 

3. Till mötessekreterare valdes Per Lidehäll. 

4. Till justeringsmän, tillika rösträknare, valdes Lena Rosén och Birger Rasmusson. 

5. Fastställdes att stämman blivit stadgeenligt utlyst. 

6. Mötets dagordning fastställdes. 

7. Den upprättade närvaroförteckningen/röstlängden godkändes. 

8. Ordförande undrade om stämman önskade att årsberättelsen föredrogs 

 muntligen men stämman ansåg att det framgår av den utsända kallelsen. 

9. Revisionsberättelsen fastställdes av stämman. 

10. Ansvarsfrihet för ordföranden och styrelsen beviljades av stämman. 

11. Det har inkommit tre motioner till stämman och den avgående vägfogden Ulf 

 Nebel redogjorde för dessa. Den första motionen har Nebel själv inkommit 

 med och den avhandlar tunga transporter som går till byggnationer på 

 närliggande vägföreningars vägnät t.ex Ljungvägen och Flygarevägen men som 

 belastar våra tre vägar när man kör och vänder ekipagen. Stämman beslöt med 

 bifall till motionen att styrelsen ska kunna lämna tillstånd mot att den 

 som ansöker  och erhåller sådant tillstånd i angränsande förening erlägger 

 dubbel avgift jämfört med boende inom Höllvikens  vägförening Nr 1 

 Därefter redogjorde Nebel för de två andra inkomna motionerna som 

 avhandlar samma tema, nämligen förslag att ändra på parkeringsreglerna på 

 våra vägar. Förslag på att varje fastighetsägare skulle erhålla 

 parkeringskort som kunde användas till besökande. Nebel förklarade att våra 

 vägar måste vara fria från parkerade bilar för att räddningstjänst, sopbilar och 

 andra nyttofordon ska kunna köra snabbt fram till behövd insats. 

 



 

 Här fick den inbjudne Martin von Gertten tillfälle att också förklara 

 behovet av att våra vägar  är framkomliga under hela året så att brandbilar och 

 ambulans kan sköta sina åligganden. Gertten menar att parkering får ske på 

 respektive fastighetsägares tomtmark. Det finns undantag till det generella p-

 förbudet och det handlar om t ex studentbal eller större festligheter med 

 många gäster, där berörd fastighetsägare måste ansöka om p-tillstånd via 

 vägfogden. Stämman avslog de båda motionerna om ändrade 

 parkeringsregler. 

12. Ulf Nebel redogjorde för styrelsen verksamhetsplan för 2019-2020 och 

 berättade bl a om EON:s olika grävningar men även om grävningar vars orsak är 

 rotskador. Det finns en sättning längst ner på Steffensvägen (vid Östersjön) och 

 detta beror på läckande avloppsrör som ligger belägna på 3,5 m djup. Den 27/6 

 stängs denna vägdel av, för några dagars grävningar och arbetet kommer att 

 fortgå och vara färdigt någon gång under 2019-2020. Garantiarbeten

 belastar inte vägföreningen. 

 Sopning av våra vägar görs för att förbättra vattenavrinningen och under 

 hösten 2018 krattades t om vägrenarna för hand. Under sommaren -hösten 

 2019 kommer rotskador att åtgärdas på delen från korsningen Höllvikstrandsv-

 Sommarbov. ner mot Östersjön. Efter sommaren 2019 kommer både sopning 

 men även i vissa fall avskrap att ske på våra vägar. Nebel påminde om regeln 

 "fria luftrummet" som handlar om att all växtlighet från resp. tomtgräns och 

 4,6meter upp i luften ska vara fria från grenar/växtlighet. Trafikverket gör 

 ibland kontroller som vid felaktigheter kan få till följd att vifår indraget 

 statligtekonomiskt  stöd. Det åligger varje fastighetsägare att setill att detta 

 efterföljs men skulle detta inte ske, kan vägföreningen inte kräva ersättning 

 av fastighetsägaren utan då får vägföreningen anlita entreprenör  som 

 åtgärdar växtligheten. Dvs. en onödig kostnad för vägföreningen. 

Magnus von Gertten berättade att Vellinge Kommun i år delar ut 6 miljoner till 

kommunens alla vägföreningar. Vidare berättade han att vid en anmälan om 

skada etc till "Vellinge Direkt" , går automatiskt en kännedomskopia till den 

berörda vägföreningen. 

En mötesdeltagare tog upp frågan om alla vissna träd och grenar som finns på 

tomter längs med våra vägar. Sannolikt en rest från den förra torra sommaren. 

Det finns risk att dessa träd/grenar faller ner på vägarna. Ordförande 

förklarade att det inte finns någon möjlighet för vägföreningen att gå in på 

annans mark och åtgärda detta utan det är upp till varje fastighetsägare att se 

till att röja på sin tomt.  



En annan fråga som togs upp av en mötesdeltagare handlade om att inte alla 

stickvägar ännu asfalterats. Nebel menade att målsättningen är att alla 

stickvägar ska bli asfalterade men att det finns ekonomiska faktorer som måste 

vägas in och på vissa stickvägar har s.k asfaltskross ersatt gruset med god 

prognos. Nebel berättade vidare att en ny halkbekämpningsmetod prövats 

under den gångna vintern. Det är zeolit som spridits ut. Ett miljövänligare och 

bättre alternativ än grus fastän något dyrare. 

En orolig mötesdeltagare berättade att unga cyklister kör rätt ut på 

Höllviksstrandsv. vid korsningen med Ö.Fädriften. Tyvärr kan man inte 

avskärma denna korsning, då det är trafik med fordon som måste ner till ett 

par fastighetsägare t.ex sopbilar och postutdelarna. Från ena hållet är det dock 

avskärma 

13. Stämman fattade beslut om oförändrade arvoden till styrelsen. 

14. Reviderad budget/utdebitering för 2019 samt debiteringslängderna fanns 

 tillgängliga i möteslokalen  och stämman biföll dessa. 

15. Långtidsbudgeten fastställdes av stämman. 

16. Val av styrelseledamöter för två år efter Ulf Nebel och Sven Gildéus som båda 

 avsagt sig sina uppdrag. Stämman valde Percy Thulin till ordinarie 

 styrelseledamot för två år och som suppleant efter Percy Thulin valdes Roger 

 Nilsson. En plats som ordinarie styrelseledamot är därmed vakant och 

 styrelsen befullmäktigades möjlighet att adjungera någon till styrelsen fram 

 till nästa års stämma. 

17. Val av styrelsesuppleanter för två år. Philip Larsson och Lisa Camp sitter kvar. 

18.  Val av revisorer för två år. Monica Olausson och Bo Månsson sitter kvar. 

19. Val av valberedning. Samtliga tre i valberedningen sitter kvar (Jonas Marbrandt

 Peter Nilsson och Thomas Swensson).  

20. Under rubriken övriga frågor redogjorde ordföranden för det s.k  "Palm-

 ärendet". Mark- och Miljödomstolen har i dom avslagit samtliga Palms 

 yrkanden  och att Ingeburg Palm skall betala samtliga förrättnings- och 

 rättegångskostnader i ärendet. En mötesdeltagare önskade att domen läggs ut 

 på föreningens hemsida men ordföranden menade att styrelsen i stället kan 

 maila domen till de som så önskar. 

 En fastighetsägare har problem med en vägstolpe som hon önskar få flyttad. 

 Hon fick beskedet att inkomma med en skrivelse till vägföreningen. 



 Kassören Ulf Arntell tog upp frågan om att digitalt kunna delge vägföreningens 

 medlemmar och stämman var positiv och frågan ska nu utredas vidare av 

 styrelsen. Något beslut kan inte fattas denna gång utan frågan får i så fall tas 

 upp på ett kommande årsmöte. Det krävs att varje fastighetsägare i så fall 

 inkommer med sina respektive e-postadresser. 

21. Protokollet justeras hos sekreteraren tis den 9 juli kl. 17.00 

22. Mötet avslutades och ordförande tackade alla närvarande för visat intresse. 

 

Efter mötet avtackades den avgående vägfogden Ulf Nebel och ordförande prisade hans 

insatser under alla de år som han troget övervakat alla grävningar och andra händelser runt 

om på våra vägar.. 

 

Vid protokollet: Justeras: 
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Lena Rosén  Birger Rasmusson   

 

 

  


